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De tunnel was in eerste instantie uit
de plannen geschrapt, maar is er op 
initiatief van het CDA en GroenLinks 
weer in opgenomen. Het voorstel 
daartoe werd met steun van alle 
partijen in Provinciale Staten aange-
nomen. Statenlid Gerdien Bikker (CDA): 
“We willen dat �etsers veilig naar 
school, werk, sport en winkels kunnen 
gaan. Na een aantal ernstige onge-
lukken op deze weg, waarbij �etsers 
betrokken waren, is voor ons helemaal 
duidelijk dat de �etstunnel er moet 

komen. We kunnen daarmee zorgen 
voor veiligere omstandigheden op de 
weg en daar gaan we voor.” Statenlid 
David Oude Wesselink (GroenLinks) 
voegt hieraan toe: “Een �etstunnel 
past ook bij de toekomstige groei
van het gebied. Scholieren en andere 
�etsers zullen hierdoor veilig kunnen 
reizen zonder het drukke verkeer op 
de parallelweg te hoeven kruisen.” 

Aanpak N201 
De provincie Utrecht werkt al langer 

aan een aanpak van knelpunten op 
de N201. Zo wordt de bocht bij
Mijdrecht gestrekt, de opritten bij 
Vinkeveen verlengd en verschillende 
kruisingen veiliger gemaakt. Er zat 
echter geen �etstunnel meer in
de plannen en daarom werd in 
december 2022 al een motie op
initiatief van CDA en GroenLinks 
aangenomen om een �etstunnel
in de plannen op te nemen. Samen
met andere plannen voor de �ets
die wel in het voorstel zaten wordt
er geïnvesteerd in zowel de auto
als de �ets. Bij de uitwerking
daarvan concludeerde het college 
van Gedeputeerde Staten echter

De Ronde Venen - De Provinciale Staten van Utrecht hebben op donderdag 
3 oktober ingestemd met de verdere uitvoering van de plannen voor de 
N201, inclusief een �etstunnel bij de Veenweg in Mijdrecht. 

Fietstunnel terug in plannen N201 
door voorstel van CDA en GroenLinks

dat de tunnel niet kostene�ciënt 
zou zijn. Een second-opinion op
initiatief van de gemeente toonde 
aan dat de tunnel wél kostene�ciënt 
aangelegd kan worden.

Verwachtingen waarmaken 
Het toch realiseren van de �ets-
tunnel is een belangrijk besluit voor 
de inwoners van De Ronde Venen
en omgeving. Afgelopen maanden 
pleitten gemeenteraad, wethouder, 
�etsersbond, ondernemersvereni-
ging VIB en de rector van de middel-
bare school het VeenLanden College 
bij de provincie om de �etstunnel in 
de plannen op te nemen. Bikker en 
Oude Wesselink: “We hebben in 2022 
als provincie verwachtingen gewekt. 
Het is belangrijk dat we doen wat we 
beloven en zorgen voor een veilige 
en toegankelijke infrastructuur.
Alle partijen in de Provinciale Staten 
steunden ons voorstel. Maar we zijn 
vooral ongeloo�ijk blij voor alle 
schoolgaande �etsers en hun 
ouders, omwonenden, en iedereen 

De Ronde Venen - Lokaal en Fair zet 
zich in voor een eerlijke verdeling van 
huurwoningen in de gemeente De 
Ronde Venen. Voor de raadsvergade-
ring van 24 september heeft raadslid 
Ria de Korte namens Lokaal en Fair 
een motie ingediend waarin wordt 
gepleit voor het toewijzen van 50% 
van de huurwoningen bij nieuw-
bouwprojecten zoals Oosterland en 
de Maricken II aan Mijdrechtenaren 
en andere inwoners van De Ronde 
Venen. De motie werd aangenomen. 

Eerlijke toewijzing van woningen 
voor alle inwoners
Op dit moment biedt de woning-
bouwverordening in De Ronde Venen 
de mogelijkheid om huurwoningen 
speci�ek toe te wijzen aan inwoners 
van de kleinere dorpen binnen de 

gemeente, zoals Wilnis, Baambrugge 
of De Hoef. Lokaal en Fair juicht dit 
toe, maar constateert dat inwoners 
van grotere kernen zoals Mijdrecht 
hierdoor buiten de boot vallen. Het 
gevolg hiervan is dat de sociale huur-
woningen bij grootschalige projecten 
zoals bijvoorbeeld Maricken II wel 
naar Wilnissers gaan, terwijl bij het 
project aan de Oosterlandweg geen 
sociale huurwoningen beschikbaar 
komen voor andere inwoners van
De Ronde Venen, waaronder 
Mijdrechtenaren.

Noodzaak tot aanpassing
van de verordening 
De huidige ‘voorrangsregeling kern-
binding’ in de woningbouwverorde-
ning is vooral geschikt voor kleinere 
projecten waarbij woningen één voor 

één beschikbaar komen. Echter, 
Lokaal en Fair wijst erop dat deze 
regeling niet werkt voor grote 
woningbouwprojecten waar in één 
keer veel woningen op de markt 
komen. Voor een sterke sociale 
samenhang in de gemeente is
het van belang dat inwoners uit
De Ronde Venen de kans krijgen
om dicht bij hun sociale omgeving
te blijven wonen, ook in grotere 
nieuwbouwprojecten.

Motie van Lokaal en Fair: voorrang 
voor bijvoorbeeld Mijdrechtenaren 
In haar motie verzoekt Lokaal en Fair 
het college om in de beleidsregels op 
te nemen dat bij grote woningbouw-
projecten zoals Maricken II en Ooster-
land, 50% van de sociale huur-
woningen en middenhuurwoningen 

Motie voor toewijzing van nieuwbouwwoningen 
aan Rondeveners aangenomen

die de komende 10, 20, 30 of 
misschien wel 80 jaar gebruik
zal maken van deze tunnel.

wordt gereserveerd voor inwoners 
van De Ronde Venen, waaronder ook 
Mijdrechtenaren. Daarnaast wordt 
gevraagd om binnen die 50% ook 
ruimte te bieden aan vitale beroeps-
groepen, de ‘Groot naar Beter’-
regeling en andere urgentiegevallen.

Met deze motie hoopt Lokaal en Fair 
te bereiken dat Rondeveners dicht
bij hun familie en vrienden kunnen 
blijven wonen en – ongeacht of ze uit 
een groot of klein dorp komen – een 
eerlijke kans krijgen bij de toewijzing 
van huurwoningen.
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De Ronde Venen - Op 17 oktober 
vindt de workshop ‘De bodem
als basis’ plaats bij De Woudreus.
Een goede bodem is de basis
voor gezonde, sterke planten.
Maar waarom eigenlijk? En wat
kun je doen om de bodem te
verbeteren? Stefan Forsten gaat 
tijdens de workshop in op alles wat 
er onder onze voeten gebeurt. Ook 
kom je, door een bodemmonster 
mee te nemen, achter de samen-
stelling van jouw grond en leer je
wat die samenstelling betekent
voor de ontwikkeling van je tuin. 
Stefan Forsten rondde in 2021
de opleiding tot ecologisch tuin-
ontwerp af en past de theorie graag 
in de praktijk toe in zijn eigen moes-
tuin en als vrijwilliger bij Voedselbos 
Laakoever in Amersfoort. Daarnaast 
adviseert hij als Groene Tuincoach 
(beginnende) tuinders en ontwerpt 
hij groene tuinen voor particulieren. 
Meer informatie: www.degroene
tuincoach.nl. De workshop is gratis 
en vindt plaats op donderdag
17 oktober van 19.30 - 22.00 uur. 
Inloop vanaf 19.15 uur. Locatie:
NME-Centrum de Woudreus,
Pieter Joostenlaan 28a in Wilnis. 
Aanmelden is verplicht via www.
dewoudreus.nl. Ga naar ‘activiteiten’.

Workshop ‘De 
bodem als basis’

Geen krant
ontvangen?

Bel 0251-674433.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Op zaterdag 12 oktober 
wordt in het centrum van Mijdrecht 
een gezellig markt georganiseerd 
met ruim 30 kramen en vele koopjes. 
Er staan leuke standhouders en 
sommige met handgemaakte
artikelen. Leuk om deze dag langs
te komen! Misschien is er binnenkort 
iemand jarig of wil je jezelf ver-
wennen? Dan moet je zeker langs 
komen. Om een prachtig cadeau te 
scoren of mooie kleding. De kramen 
staan gedeeltelijk in de Dorpstraat en 
op het Raadhuisplein. Diverse stand-
houders staan met vele koopjes op 

deze markt. Koop op de braderie 
alvast uw Sint aankopen. Er is  een 
standhouder met ruim 20 verschil-
lende kruitnoten. Van Tupperware-
kraam, Franse droge worsten, zelf-
gemaakte artikelen, kleding, deco-
ratie, twee kramen vol met honden-
artikelen, beelden, planten, vrolijke 
sokken, interieur artikelen, telefoon-
accessoires handgemaakte artikelen 
zoals kaarsen, zepen tot zeer mooie 
sieraden.
Dit allemaal op zaterdag 12 oktober 
in het centrum van Mijdrecht, van 
10.00 - 17.00 uur.

Braderie in Centrum Mijdrecht

Mijdrecht - Abcoude - De Biblio-
theek in Mijdrecht en Abcoude zijn 
vanaf nu meer open. In Abcoude is
er een middag bijgekomen en de 
Bibliotheek is ook een uur langer 
open. In Mijdrecht is de Bibliotheek 
op doordeweekse dagen een uur 
langer open. Extra overheidssubsidie 
maakt het mogelijk dat de Biblio-
theken meer open kunnen.

Vanaf 2026 komt er een wettelijke 
zorgplicht voor gemeenten en 
provincies om de toegang tot biblio-
theken te waarborgen. Directeur
van de Bibliotheek AVV Eric de Haan
legt uit: “Elke inwoner heeft recht op
een goed bereikbare en volwaardige 
bibliotheek, waar je terecht kunt om 
informatie te zoeken, hulp te krijgen, 
een cursus te volgen of gewoon
een krantje te lezen of anderen te 
ontmoeten. Een plek waar je niets 
hoeft, maar alles mag vragen.”
De urenuitbreiding kan dankzij een 
eenmalige uitkering van de overheid 
om de Bibliotheek nu en in de 
toekomst voor iedereen beschikbaar 
en bereikbaar te laten zijn. Hiermee 
kunnen de  openingstijden nu al 

verruimd worden. De maatschappe-
lijke functie van de Bibliotheek moet 
ook steeds groter en breder, aldus de 
overheid. Om toe te werken naar de 
zorgplicht is ook komende twee jaar 
al een extra bijdrage toegezegd.
Met de extra subsidie komt er ook 
weer ruimte om activiteiten te
organiseren zoals workshops en
activiteiten voor de jeugd en
culturele lezingen en cursussen
voor volwassenen.

Openingstijden
Wilt u meer weten over de
Bibliotheek: kom eens langs of
kijk op www.bibliotheekavv.nl.
De openingstijden van de
Bibliotheken zijn:
Abcoude: maandag, dinsdag, 
woensdag, vrijdag 13.30 - 17.30 uur.
Mijdrecht: maandag t/m vrijdag 
09.30 - 17.30 uur, zaterdag 10.00 - 
16.00 uur.
Vinkeveen: maandag, dinsdag, 
woensdag, vrijdag 14.00 - 17.00 uur, 
dinsdag alleen zelfbediening.
Wilnis: maandag, woensdag, vrijdag 
14.00 - 17.00 uur, maandag en vrijdag 
alleen zelfbediening.

Bibliotheek in Mijdrecht en 
Abcoude meer open

Mijdrecht - Komende vrijdag
11 oktober start de eerste les van
de Musickids bij VIOS. Aan kinderen 
van 7 tot 12 jaar worden 20 gratis (!) 
lessen aangeboden door enthou-
siaste ervaren leden van de Muziek-
vereniging VIOS. De lessen zijn op 
vrijdagavond van 19.00 tot 20.00 uur. 
En we hebben al een �jne groep 
aanmeldingen. Wil jij ook bij deze 
groep gaan horen? Meld je dan ook 
aan via: musickidz@vios-mijdrecht.nl.
Uiteraard mag je komende vrijdag 
ook zonder aanmelding alsnog 

binnen lopen in het clubgebouw
aan de Windmolen 77 in Mijdrecht!
Maak op een leuke en educatieve 
manier kennis met de magische 
wereld van muziek. Leer noten
lezen, een instrument ontdekken
en bespelen, en samen te spelen
in een groep. Het samen muziek 
maken is een onvergetelijke ervaring.
Ook leer je marcheren zoals je 
misschien de Show- & Marchingband 
van VIOS hebt zien doen. Tevens
kom je er achter wat een leuke 
muziekvereniging Mijdrecht heeft!

Kom naar Muziekvereniging 
VIOS voor gratis muziekles!

Wilnis - Op 10 oktober organiseert 
gemeente De Ronde Venen samen 
met de Koningin Julianaschool een 
tweede inloopbijeenkomst over de 
gezamenlijke nieuwbouw. Belang-
stellenden kunnen in gesprek gaan 
over het ruimtelijk kader, het ruimte-
gebruik en de uitkomsten van het 
verkeersonderzoek. De inloop is van 
16.30 tot 18.30 uur in De Willisstee, 
Pieter Joostenlaan 24 in Wilnis. 
Aanmelden is niet nodig.
Het huidige schoolgebouw van
de Koningin Julianaschool aan de
Stationsweg 7 in Wilnis is oud en 
wordt te klein. Dorpshuis De Willis-
stee heeft dringend onderhoud 
nodig, dat hoge kosten met zich 
meebrengt. Het verminderen van
het energieverbruik is ingewikkeld 
en het gebouw is te groot voor het 
huidige gebruik. Daarom is er 
behoefte aan een nieuw en kleiner 
dorpshuis.
Wethouder Cees van Uden: “Het 
schoolbestuur, de Willisstee en
de gemeente willen samen een 
toekomstbestendig gebouw ontwik-
kelen met de functies dorpshuis, 
school, kinderopvang en buiten-
schoolse opvang. Om meer inwoners 

de gelegenheid te geven de plannen 
te bekijken, organiseren wij een 
tweede inloopbijeenkomst. Ook 
laten we de relatie met andere 
ontwikkelingen in Wilnis zien.”

Aanmelden voor
beheercommissie dorpshuis
De gemeente heeft met de huidige 
gebruikers van het dorpshuis 
besproken hoe ze de nieuwe ruimten 
samen kunnen gaan gebruiken.
Voor het nieuwe dorpshuis zal een 
beheercommissie worden ingesteld. 
Deze beheercommissie gaat over
de activiteiten die in het dorpshuis 
plaatsvinden. De beheercommissie 
wordt betrokken bij de uitwerking 
hiervan en bij de concrete uitwerking 
van de ontwikkeling van het nieuwe 
dorpshuis. Voor de beheercommissie 
zoekt de gemeente betrokken
inwoners uit Wilnis, zodat het nieuwe 
dorpshuis echt een plek door en voor 
mensen uit Wilnis wordt.
Geïnteresseerde inwoners kunnen 
zich aanmelden tijdens de inloop-
avond en via het reactieformulier
op www.derondevenen.nl/willisstee.
Reageren kan tot en met 13 oktober 
2024.

Inloopbijeenkomst nieuwbouw 
Julianaschool en Willisstee

De Ronde Venen - Evenals vorig jaar 
wordt door Stichting Venen Muzikaal 
in samenwerking met Reijm Horeca 
op donderdag 17 oktober een 
Amsterdamse Meezingochtend in
De Willisstee georganiseerd, waarbij 
iedereen kan meezingen uit de 
Amsterdamse liedboeken. Het
repertoire bestaat uit vele bekende 
nummers, zoals ‘Aan de Amster-
damse Grachten’, ‘Tulpen uit 
Amsterdam’, ‘Oh Johnny’ en ‘Geef mij 
maar Amsterdam’, maar ook wat 

minder bekende liederen als ‘Oh 
Amsterdam wat ben je mooi’ en 
‘Zomaar een dag in Amsterdam’.
Alle nummers worden gespeeld door 
accordeonist Wim Holla en iedereen 
mag komen meezingen. In de pauze 
en na het zingen kan iedereen nog 
genieten van Amsterdamse lekker-
nijen. Dus kom en beleef een
gezellige ochtend: donderdag-
morgen 17 oktober van 10.00 tot 
12.00 uur in De Willisstee, Pieter
Joostenlaan 24 in Wilnis.

Amsterdamse Meezingochtend

Vinkeveen - Het consultatiebureau 
van GGD regio Utrecht, locatie Vinke-
veen aan de Scholeksterlaan 2, is 
vanwege onderhoud aan het dak 
vanaf maandag 14 oktober 2024
voor onbepaalde tijd gesloten.
Voor ouders en kinderen zijn er
alternatieve contactmogelijkheden. 
Ouders die nog een afspraak hebben 
staan, worden per brief, WhatsApp of 
telefonisch op de hoogte gebracht. 
Ouders en kinderen in de regio 
Vinkeveen kunnen tijdelijk terecht bij 
het consultatiebureau in Abcoude, 
Kerkgaarde 3. Zij zijn welkom met 
een afspraak op maandag, dinsdag 
en vrijdag. Ouders zonder afspraak 

kunnen tijdelijk ook terecht tijdens 
het inloopspreekuur op dinsdagen 
van 12.30 - 13.00 uur. 
Ouders die niet naar Abcoude 
kunnen reizen, kunnen bij vragen 
contact opnemen met team Jeugd-
gezondheidszorg van GGD regio 
Utrecht via de GroeiGids Ouderchat, 
het telefonisch spreekuur, WhatsApp 
en e-mail. Als het nodig is plannen ze 
een huisbezoek in.

Voor meer informatie kunnen ouders 
ook telefonisch contact opnemen 
met GGD regio Utrecht op werk-
dagen tussen 08.00 - 12.00 uur en 
13.00 - 16.30 uur via 030 - 608 60 86.

Tijdelijke sluiting 
consultatiebureau Vinkeveen 
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Mijdrecht - Seniorenpartij DRV heeft 
het college van B & W al een aantal 
keer attent gemaakt op de onveilige 
oversteekplaats (zebrapad) aan de 
Viergang in Mijdrecht. Deze over-
steekplaats ligt in een 30 km gebied 
in een onoverzichtelijke bocht bij de 

kruising met Bozenhoven. Verder is 
het algemeen bekend dat er op de 
Viergang met grote regelmaat veel
te hard wordt gereden.
Inmiddels hebben er al een aantal 
keer (bijna) aanrijdingen plaats-
gevonden met voetgangers.

Oversteekplaats Viergang 
aangepast

Aantal aanpassingen
De gemeente heeft op verzoek van 
de Seniorenpartij DRV al een aantal 
aanpassingen gedaan. Zo is de 
bosschage �ink gesnoeid, is er
duidelijke bebording aangebracht
en is het trottoir verbreed. Ondanks 
deze aanpassingen blijft het een 
gevaarlijke oversteekplaats en 
gebeurt het nog regelmatig dat
voetgangers bijna van het zebrapad 
worden gereden.
Met de wethouder is nu afgesproken 
dat het wegdek aangepast wordt 
door het aanbrengen van een 
verhoogd plateau of hoge drempels 
zodat automobilisten hun snelheid 
moeten aanpassen zonder zelf
gelanceerd te worden.
Dagelijks maken veel inwoners van 
Molenland en Bozenhoven gebruik 
van deze oversteekplaats. Vooral 
kinderen van de Driehuisschool, 
mensen die hun hond uitlaten  en 
ouderen van een dagbesteding.
De werkzaamheden worden door
de gemeente ingepland en zullen 
binnen niet al te lange tijd uitge-
voerd worden.

De Ronde Venen - Voor de raads-
vergadering van september had
de gemeenteraad twee avonden 
nodig: eerst op donderdag
26 september en vervolgens op 
maandag 30 september. In het 
tussenliggende weekeinde is 
overleg geweest tussen diverse 
politieke partijen om het eerder 
opgelopen politieke uitstel te 
beperken. Onderwerp was het 
raadsvoorstel ‘Vervangende nieuw-
bouw Koningin Julianaschool en 
dorpshuis De Willisstee’. Dat raads-
voorstel was op donderdagavond 
26 september verworpen. Vorige 
week werd aandacht besteed aan 
die raadsvergadering en de 
discussie in de raad over het 
raadsvoorstel.

Motie vreemd aan de orde
van de dag
Nadat die raadsvergadering op 
donderdagavond was geschorst 
vanwege het late tijdstip, volgde
de maandag daarop de uitloop
van de raadsvergadering. Direct
na heropening werd het op 
donderdag weggestemde raads-
voorstel via een niet gebruikelijke 
weg alsnog toegevoegd ter
bespreking. De fracties van D66, 
Inwoners Collectief, Lokaal en Fair, 
Ronde Venen Belang en de VVD, 
dienden namelijk die maandag 
samen een ‘motie vreemd aan de 
orde van de dag’ in.

Dat betreft een procedurevoorstel 
om toch een bepaald onderwerp
of kwestie te bespreken, zonder dat 
het onderwerp vooraf als agenda-
punt was opgenomen. De indieners 
vormden samen een raadsmeerder-
heid. Daarom was voorafgaand aan 
de indiening van de motie al zeker-
heid over de bespreking.

Huiswerk gedaan
Burgemeester Divendal gaf aan dat 
het reglement van orde de indie-
ning van de motie niet verbood, dat 
de vergadering gaat over de orde 
en er een raadsmeerderheid voor 
behandeling van de motie was.

Raadslid Jan Rouwenhorst (CDA) 
maakte kritische opmerkingen over 
de indiening. “Je ziet direct dat het 
gaat om een agendapunt dat 
eerder in deze vergadering al 
besproken is. Waar staat dat dit 
kan?”
Erik de Haan (RVB): “De burge-
meester heeft zijn huiswerk gedaan 
en daar sluit ik mij bij aan.”
Raadslid Wim Stam (CU-SGP)
vond de motie ‘op het randje’. “We 
moeten het vanavond maar accep-
teren maar ik hecht eraan om het
in het presidium te bespreken.
Als we elke keer onze regels buigen 
naar behoefte kun je misschien net 
zo goed geen regels maken.”

Goed naar kijken
Net als burgemeester Divendal 
verwees Rouwenhorst naar het 
reglement van orde. “De behande-
ling van een motie over een 
aanhangig onderwerp of voorstel 
vindt tegelijkertijd plaats met de 
beraadslaging over dat onderwerp 
of voorstel. Het onderwerp en het 
voorstel zijn nu weg, dus ik vraag u 
er goed naar te kijken.”

Divendal: “Ik heb dat gedaan. Ik 
ben het op zich wel eens met de 
heer Stam dat het op de rand is van 
wat je zou kunnen doen of niet. Het 
wordt niet uitgesloten, ook geven 
onze eigen werkafspraken aan dat 
wij zelf over onze eigen orde gaan. 
Ik zou het niet doen als ook niet 
een meerderheid van de raad dit 
wil. Ik ben dienstbaar aan een 
meerderheid van de raad. Ik 
bewaak of het past binnen onze 
regels en of het geen problemen 
oplevert in de verdere besluitvor-
ming. Dat lijkt mij niet het geval.

We gaan niet elke keer kiezen om 
af wijken van afspraken die we 
hebben gemaakt. Je kunt er voor 
kiezen verstandig om te gaan met 
afspraken die het functioneren van 
ons als raad en college gezamenlijk 
helpen en in die zin past het heel 
goed bij wat we hier aan het doen 
zijn.”

Verworpen raadsvoorstel
toch weer aangenomen

Mijdrecht - Was vroeger de reclame-
leus  ‘Op de markt is uw gulden een 
daalder waard’, tegenwoordig gaan 
klanten van de markt met hele krui-
wagens gratis producten naar huis. 
Nu is het zeker op de markt elke 
week leuk boodschappen doen, 
maar nu moet u niet denken dat
het elke week gratis boodschappen 
doen is op de markt. Wel zijn er heel 
vaak leuke acties waaraan u kunt 
meedoen. In de maand september 
was er weer zo’n leuke actie en 
kregen alle bezoekers van de markt 
bij een aankoop een lot waarbij
de deelnemers een kruiwagen
vol producten konden winnen.
Op donderdag 3 oktober was het 
zover en mochten de vier winnaars 
over de markt wandelen en kregen 
zij bij elke kraam gratis producten. 
En dat paste allemaal niet in een 
boodschappentas of een winkel-
wagen, nee daar was een kruiwagen 
voor nodig! De winnaars gingen 
dan ook met een lach op het 
gezicht en een overvolle kruiwagen 
vol mooie marktproducten naar 
huis!

De gelukkige winnaars
Uit de in grote getalen binnen-
gekomen loten mocht Bakker Jan 
namens alle marktkooplieden de 
winnaars uit een grote kartonnen 
doos tevoorschijn toveren. De 
gelukkige winnaressen waren Ans 
Heikens, Anouk Huisman, Ingrid 
Strijk en Annemiek Oudman. Zij 
werden uitgenodigd en mochten 
respectievelijk om tien, elf, twaalf en 
twee uur op donderdag 3 oktober 
een rondje met een kruiwagen over 
de markt maken. Dat was nog eens 
leuk boodschappen doen en dan 
werd er ook nog eens bij elke kraam 
gratis een mooi product van de 
marktkooplieden in hun kruiwagen 
gestopt. Dat werd dus al een gauw 
een volle en zware kruiwagen en 
Bakker Jan was dan ook zo galant 
om aan het eind van de rit voor de 
dames de kruiwagen te duwen.
Het resultaat na een rondje markt 
was een overvolle kruiwagen met 
allemaal mooie kwaliteitsproducten 
zoals brood, kaas, groente en fruit, 
vis, bloemen en planten, stroop-
wafels, noten, olijven, maar ook een 
mooie wollen trui voor de winter, 
een telefoonhoesje, een horloge, 
iets lekkers voor het huisdier en nog 
veel meer echte marktproducten. 
De winnaars waren dan ook blij 
verrast.

Gezellig boodschappen doen!
Het was weer een geslaagde actie en 
we zagen blije gezichten bij de prijs-
winnaars. Nu zijn er op de markt elke 
week eigenlijk wel vrolijke gezichten 
te bespeuren. Op de markt is het 
namelijk niet alleen maar gewoon 
wat boodschappen doen, maar is
het ook een stukje sociale beleving. 
Je gooit niet alleen maar plastic 
verpakte producten in een winkel-
mandje of karretje, maar loopt 
gezellig rond en maakt, als je dat leuk 
vind, hier en daar nog een praatje 
met een bekende of de markt-
koopman. Zo gaat dat op de markt 
en dat is het nog echt gezellig bood-
schappen doen en bovendien koop 
je vaak verse, duurzame en kwali-
teitsproducten voor een eerlijke prijs.

Elke donderdag middagmarkt
Ieder dorp verdient dan ook een 
markt en gelukkig hebben wij die
in onze gemeente. Elke donderdag 
staan de marktlieden voor u klaar op 
de markt Raadhuisplein in Mijdrecht. 
De vaste klanten weten dit natuurlijk 
al, maar als u nog nooit eens op de 
markt bent geweest raden wij u
aan om eens gezellig een rondje te 
maken. De markt is ruim opgezet, 
kortom, voor ieder wat wils! En de 
prijzen zijn voor elke portemonnee. 
Nog een voordeel is dat het een 
middagmarkt is, dus u hoeft niet 
vroeg u bed uit en zich ’s morgens te 
haasten. Je kunt elke donderdag hier 
van 11.00 tot 17.00 uur terecht voor 
de dagelijkse en wekelijkse bood-
schappen. En wie weet bent u de 
winnaar van een volgende leuke 
marktactie.

WINNAARS MARKTACTIE MIJDRECHT ZIJN BEKEND EN ZIJN FLINK VERWEND 

Op de markt een kruiwagen
vol gratis boodschappen

Foto’s zijn aangeleverd.

Drie overwegingen
Ter ondersteuning van hun verzoek 
brachten de indieners van de motie 
drie overwegingen in om opnieuw 
te spreken over de Julianaschool
en Dorpshuis De Willisstee. Zo zou 
een multifunctioneel gebouw voor 
onderwijs, kinderopvang en een 
dorpshuis een belangrijke bijdrage 
leveren aan de leefbaarheid en het 
versterken van maatschappelijke 
functies in Wilnis. Bovendien zou 
het moeilijk te verantwoorden zou 
zijn om nu niet door te gaan met 
de verdere uitwerking van het plan. 
Als derde overweging werd
aangegeven dat Wilnis dringend 
behoefte heeft aan een nieuw 
dorpshuis en de Julianaschool aan 
een moderne en passende school.

Wel werden in de motie beper-
kende en voorwaarden opgelegd 
aan het college. Overigens zijn die 
deels breed uitlegbaar. Zo werd 
verantwoordelijk wethouder Van 
Uden (D66) verzocht “een re�ectie 
te geven op de door de verschil-
lende partijen genoemde punten” 
tijdens de eerdere raadsvergade-
ring van 26 september “en hierop 
acties uit te zetten”.

Opnieuw aanbieden
Het eerder verworpen raadsvoor-
stel moet opnieuw aangeboden 
worden, maar dan wel samen met 
de visie op maatschappelijk vast-
goed en dorpshuizen. In de tussen-
tijd mogen, met uitzondering van  
noodzakelijke voorbereidings-
kosten, geen onomkeerbare 
stappen worden gezet.
Verder is het college verzocht
om op woensdag 16 oktober
een informerende bijeenkomst te
organiseren over het beleidsplan 
maatschappelijk vastgoed en 
dorpshuizen. Deze bijeenkomst 
loopt dan vooruit op de behande-
ling van het aangepaste raads-
voorstel in november. Uiteindelijk 
stemde de fractie van het CDA 
tegen de ingediende motie. In de 
stemverklaring benadrukte het 
CDA dat die beslissing enkel en 
alleen betrekking had op de 
gevolgde procedure. Inhoudelijk 
zou er geen aanleiding zijn om zich 
te verzetten tegen het indienen 
van een aangepast raadsvoorstel.
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Vinkeveen - Het college van B & W 
wil in Vinkeveen twee percelen door-
snijden om zo een kortere vaarroute 
te maken. In de raadsvergadering 
van eind september was daarover 
een lange discussie. Nog voordat
het onderwerp in bespreking kwam, 
kreeg raadslid Roger Fernhout 
(Ronde Venen Belang) al het
dringende advies om namens zijn 
fractie geen woordvoerder te zijn
op het agendapunt. Dat advies kwam 
van raadslid Schreurs (PvdA-GL) en 
ondersteund door burgemeester 
Divendal. Het advies zou bedoeld
zijn om de eventuele schijn van 
vermeende belangenverstrengeling 
op voorhand weg te nemen. Omdat 
een duidelijke onderbouwing van 
dat advies uitbleef, leidde het 
verzoek tot een uiterst ongemakke-
lijke situatie tijdens de raadsvergade-
ring. In de editie van afgelopen week 
van deze krant is aandacht besteed 
aan deze gang van zaken. Bij de 
bespreking van eerdere raadsvoor-
stellen uitte Fernhout zich, evenals 
andere raadsleden, kritisch over ‘het 
verdwijnen’ van openbare parkeer-
plaatsen op of langs wegen, zo ook 
bij de Herenweg in Vinkeveen.  

Lange legakkers
Feitelijk gaat het raadsvoorstel 
‘Herenweg 54’ over de wens van
het college van B & W om ter plekke 
twee lange legakkers, die ver de 
Vinkeveens plassen insteken, te 
doorsnijden. Die lange legakkers 

zouden een goede vaarverbinding 
van en naar de Vinkeveense plassen 
verhinderen. De betre�ende grond-
eigenaar wil op één van de legakkers 
een nieuwe woning laten bouwen. 
Om dat mogelijk te maken zouden 
dan eerst een schuur en boten-
stalling verwijderd worden.
Beide wensen, die van het college
en die van de eigenaar, hebben ertoe 
geleid dat het college ruim een jaar 
geleden een intentieovereenkomst 
heeft gesloten met de eigenaar van 
de twee percelen. De betre�ende 
legakkers hebben geen directe 
verbinding met de openbare weg. 
Daarom gaat het college akkoord
dat langs de Herenweg een parkeer-
plaats wordt opgeheven. Zo wordt 
het mogelijk de legakker te ont-
sluiten over een nieuw aan te leggen 
brug.

Geen �nanciële middelen
Ongeveer acht jaar gelden had
het toenmalige college van B & W 
dezelfde ambitie en ook toen werd 
een intentieovereenkomst gesloten, 
zonder enig waarneembare verande-
ring in een ook toen al gewenste en 
afgesproken vaarroute. Nu wil het 
college van B & W de doorvaart en
de woning realiseren in één bestem-
mingsplan. Maar ook nu staat weer 
van tevoren vast dat de gemeente
er geen geld voor over heeft om die 
eigen ‘ambitie’ van een doorvaart 
binnenkort te realiseren. Op papier
is het de bedoeling dat het planolo-

Raadsvoorstel Herenweg 54 
Vinkeveen haalde het niet

gisch mogelijk wordt om een door-
vaart van twaalf meter breed te 
graven dwars door de twee legakkers 
achter de permanente woonvlakken 
op de beide percelen. In het raads-
voorstel staat nadrukkelijk: “De 
gemeente zal niet direct na inwer-
kingtreding van het bestemmings-
plan starten met de realisatie van de 
doorvaart. Momenteel zijn er geen 
�nanciële middelen beschikbaar om 
over te gaan tot realisatie van de 
doorvaart.”

Vele jaren terug
Het is een publiek geheim dat de 
�nanciële positie van de gemeente 
onder druk staat. In het raadsvoorstel 
staat dat de gemeente “pas over een 
aantal jaar zou kunnen beginnen met 
de realisatie.” De grote vraag is dus 
waarom er nu akkoord moet worden 
gegeven aan het collegevoorstel 
door de gemeenteraad. Heeft dat
te maken met het nu nog mogen 
toepassen van oude, soepelere regel-
geving op het gebied van ruimtelijke 
ordening?
Volgens wethouder Zevenhuizen zijn 
de gemeente en de eigenaar van de 
betre�ende percelen al lange tijd 
met elkaar in gesprek over onder-
havige planontwikkeling. Wat precies 
met die ‘langere tijd’ wordt bedoeld 
en wanneer er nieuwe gesprekken 
hebben plaatsgevonden sinds de 
eerste intentieovereenkomst van
vele jaren terug, is tijdens de raads-
vergadering niet duidelijk gemaakt. 
Ondanks die eerdere intentie-
overeenkomst liet de gemeente 
destijds ook al na een schop in de 
grond te zetten.

De grote plas
Volgens het college past een nieuwe 
woning op één van de percelen, waar 
nu een vervallen recreatiegebouw 
zou staan. Het college: “Het verwij-
deren van dit gebouw en het reali-
seren van een nieuwe woning ter 
plaatse draagt bij aan de ruimtelijke 
kwaliteit en leefbaarheid van het 
perceel. Een woonbestemming
past tevens goed in het lint aan de 
Herenweg, waar de hoofdfunctie 
voornamelijk wonen is. De woning 
zal qua maatvoering en uitstraling 
aansluiten bij de woningen in de 
directe omgeving.” Ook benadrukte 
het college dat na de doorsnijding 
een veel kortere vaarverbinding 
ontstaat van de Heulbrug naar
“de grote plas” toe.
Bovendien zou in de Dorpsvisie 
Vinkeveen een aantal verbeter-
punten zijn opgenomen om de 
bereikbaarheid van de Vinkeveense 
Plassen te vergroten. Volgens het 
college is het realiseren van een 
doorvaart ter hoogte van de 
Herenweg 54 als één van deze 
punten opgenomen. In het raads-
voorstel schijft het college van B & W: 
“Met deze planontwikkeling wordt 
bijgedragen aan een verbetering
van de doorvaarroute van en naar
de Vinkeveense Plassen.”

Veel behoefte
“Hier is veel behoefte aan, omdat 
bootjes die van en naar de plas varen 
nu nog een groot stuk moeten 
omvaren” zo schrijft het college van
B & W. Er zou namelijk ongeveer
twee kilometer omgevaren moeten 
worden om aan de andere zijkant 

van de beide legakkers te kunnen 
komen. In de genoemde intentie-
overeenkomst is afgesproken dat
de kosten voor het graven en 
beschoeien van de doorvaart voor 
rekening van de gemeente komen. 
De doorvaart is eerder door het 
college begroot op maximaal 
290.000 euro gemeenschapsgeld.
Het college schijft in het raads-
voorstel: “Inmiddels is ook één van de 
andere verbeterpunten uit de dorps-
visie gestart.” Het gaat om verbete-
ring van ‘doorvaart De Heul’.  

Moeizaam
Voor dat project is al jaren geleden 
een planprocedure gestart. Dat 
verloopt al vele jaren moeizaam
en ook voor het uitvoeren van dat 
project heeft de gemeente geen 
geld. Het ooit beschikbaar gestelde 
budget is inmiddels zwaar ontoerei-
kend. Het raadsvoorstel ‘Vaststelling 
bestemmingsplan Herenweg 54 
Vinkeveen’ behaalde met vijftien 
stemmen tegen, geen meerderheid.
Tegen stemden de fracties van het 
CDA, Inwoners Collectief, Leefbaar en 
Fair De Ronde Venen en de fractie 
van Ronde Venen Belang, met
uitzondering van Walter Koornneef.  
Deze fracties waren niet overtuigd 
van de urgentie voor de doorsteek, 
vooral omdat al direct duidelijk was 
dat de gemeente zelf duidelijk geen 
enkele prioriteit zou geven aan het 
doorgraven van de beide legakkers.  
RVB-raadslid Koornneef heeft
afgelopen week bekend gemaakt per 
direct uit de fractie van Ronde Venen 
Belang te stappen en als zelfstandig 
raadslid verder te zullen gaan.

Omringd door de leerkrachten en de leesconsulent tekenen Eric de Haan (links), 
directeur Bibliotheek AVV en Mark Paludanus (rechts), directeur CNS Abcoude
het contract voor de Bibliotheek op school. Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Abcoude - Op 2 oktober, in de 
Kinderboekenweek, hebben basis-
school CNS Abcoude en Bibliotheek 
AVV het contract getekend voor de 
‘Bibliotheek op school’. Daarmee kiest 
CNS Abcoude voor een structurele 
aanpak om de leesmotivatie bij de 
leerlingen te vergroten.
Een belangrijk onderdeel van de 
samenwerking is de rol van de lees-
consulent, de vertegenwoordiger van 
de Bibliotheek binnen de school. De 
leesconsulent helpt bij het opstellen 
van een plan van aanpak. Daarbij 
wordt gebruikgemaakt van de lande-
lijke monitor, een enquête waar alle 
leerkrachten en de leerlingen vanaf 
groep 5 aan meegedaan hebben. 
Daarnaast verzorgt de leesconsulent 
leuke lesideeën, werkvormen in de 
klas en inspiratie voor leerkrachten. 
Hierdoor gaan de leerlingen meer 
lezen, beleven ze meer leesplezier én 

worden ze beter in taal. De school is 
actief bezig met het bevorderen van 
het leesklimaat. Zo zijn ze gestart met 
een nieuwe leesmethode: Atlantis! 
Dit is een methode waarbij er
geïntegreerd (technisch en begrij-
pend lezen ineen) leesonderwijs 
wordt gegeven. Daarnaast is er veel 
aandacht voor een rijk aanbod in de 
schoolbibliotheek. Mede dankzij
een landelijke subsidie van de Basis-
vaardigheden kunnen CNS Abcoude 
en Bibliotheek AVV samen ervoor 
zorgen om het plezier in lezen bij de 
kinderen te stimuleren. De samen-
werking is er ook op gericht om 
ouders te informeren over het belang 
van thuis (voor)lezen en praten over 
boeken. Met slechts een kwartier per 
dag (voor)lezen leert een kind ruim
1.000 nieuwe woorden per jaar!
Een lidmaatschap van de Bibliotheek 
is gratis voor kinderen tot 18 jaar.

CNS Abcoude tekent contract 
voor meer leesmotivatie

Baambrugge - Vrijdag 8 november
is alweer voor de 12e keer het Baam-
brugse Muziekpodium, als vanouds 
in het dorpshuis van Baambrugge 
aan de Prinses Margrietstraat. 
Muziekpodium Baambrugge is een 
laagdrempelig, open podium voor 
beginnende en gevorderde muzi-
kanten en zangers. Jong en oud – in 

band, koor of solo – zijn welkom
om hun talent en passie voor muziek 
te uiten voor publiek. Rock, blues, 
levenslied of opera; alles mag.

In de afgelopen jaren hebben al
vele muzikanten en zangers op het 
podium gestaan en hun kunnen aan 
familie, vrienden en buurtgenoten 

Muziekpodium Baambrugge

getoond. Het blijkt steeds weer
een leuke én leerzame ervaring
voor hen, met soms spontane samen-
werkingen op het podium. Vaak 
komen ook muziekleerkrachten met 
hun leerlingen om podiumervaring 
op te doen. Ook het publiek geniet 
met volle teugen en regelmatig gaan 
de voetjes van de vloer! De organi-
satie zet zich in om er ook dit jaar 
weer een knalavond van te maken.
Het programma start aan het eind 
van de middag en eindigt rond
22.00 uur. Aan het begin van de 
avond is er een frietkar aanwezig, 
zodat iedereen met gevulde buik
kan optreden of kijken en luisteren. 
Volg het Muziekpodium op
Buurbook, Instagram of Facebook 
voor meer nieuws.

Kriebelt ook bij jou het muziekvirus? 
Wil je laten zien/horen wat jij kan? 
Meld je dan snel aan via mail: 
muziekpodiumbaambrugge@
hotmail.com of via de telefoon/app: 
06-24246125 (Jacques van der Bend). 
Deelname is gratis. Ook de toegang 
voor publiek is gratis (vrije inloop).

Mijdrecht - Nu de herfst echt is 
begonnen en de zon wat meer naar 
de achtergrond verdwijnt is het 

weer tijd om binnenshuis door te 
brengen. Dat kan o.a. door het lezen 
van een goed boek.

Voor elk wat wils
Bij ‘Buitenbibliotheek Barnsteen’ 
kunnen boeken geleend, geruild
of gebracht worden. Dus... voor
een gratis boek, voor elk wat wils, 
kom je gerust eens kijken.

Nieuwe boeken in ‘Buitenbibliotheek 
Barnsteen’ in Mijdrecht
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LEZERSPOST

‘Weilanden vol grazende koeien’ - zo stond vorige week te lezen in de 
Meerbode. Ze grazen in de wei, geven melk. De waarheid is helaas 
minder rooskleurig...
Melk is altijd moedermelk. Het is natuurlijk bedoeld voor hun pas-
geboren kal�es. Net als andere baby’s, hebben kal�es die melk nodig.
Er is alleen één probleem: de moedermelk gaat niet naar kal�es, maar 
naar de zuivelindustrie. Elk jaar eindigen 1,5 miljoen kal�es in een
Nederlands slachthuis, omdat deze kal�es geen nut hebben voor de
zuivelindustrie. Afval zijn ze – een restproduct.

Kal�es meteen gescheiden
Een koe kan soms nog dagen loeien om haar afgenomen kalf. Ook op
het biologische bedrijf worden kal�es bijna altijd meteen van de moeder 
gescheiden, Het kalf is dus meteen moederziel alleen. De eerste weken 
van zijn leven staat de koeienbaby eenzaam in een kalveriglo. Hij drinkt 
kunstmelk (geen koeienmelk!) uit een emmer. 70 procent van de kalveren 
komt nooit in de wei.
Na twee weken gaat het kalf met honderden andere kal�es naar het 
vleesbedrijf. Het kalf staat hier weer wekenlang alleen in een kooi. Hij 
krijgt kunstmelk en brokjes. Gras krijgt hij nooit. Het ongeschikte dieet 
veroorzaakt maagzweren, diarree en bloedarmoede. Na zes weken gaat 
het kalf in een groepshok – op een harde roostervloer zonder stro. Grazen 
en dartelen in een wei is er niet bij. Het kal�e komt nooit buiten. Binnen 
een jaar gaat het kalf naar de slacht en komt er een einde aan zijn korte 
en ellendige bestaan.

26 procent van de koeien nooit in de wei
Wist je dat 26 procent van de melkkoeien nooit buiten komt? Heel veel 
koeien zijn kreupel door gladde stalvloeren en door een te korte tijd in
de wei. Ze hebben continu pijn aan hun poten en klauwen. Melkkoeien 
worden bovendien doorgefokt op een hogere melkproductie. 100 jaar 
geleden gaf een koe 2.500 liter per jaar, inmiddels is dat ruim 10.000 liter. 
Deze enorme melkproductie is een veel te zware belasting voor haar 
lichaam en immuunsysteem. Veel koeien worden ziek. Jaarlijks krijgt een 
kwart tot een derde van alle melkkoeien uierontsteking (mastitis). De koe 
krijgt een rode, gezwollen uier, koorts en minder eetlust. Deze ontsteking 
is bijzonder pijnlijk.

Jong geslacht
Een koe kan van nature wel 20 jaar oud worden, maar melkkoeien 
worden vaak geslacht als ze pas zes jaar oud zijn. Dan zijn ze letterlijk 
‘uitgemolken’. Sta daar eens stil. Bij het leven van de melkkoe en het kalf. 
Sta daar eens bij stil als je in de supermarkt kaas koopt, of yoghurt of 
melk. Kies misschien eens zuivelvrij – kijk op blijvanzuivelvrij.nl.

Kelly Kessen, Dierenarts Dier & Recht.

Weilanden vol grazende koeien –
de keerzijde!

Foto is aangeleverd.

Regio - Op zondag 20 oktober 2024 
presenteert de SCAU (Stichting 
Culturele Activiteiten Uithoorn) het 
muzikale programma ‘Heimatliebe’. 
Locatie is De Schutse te Uithoorn, 
aanvangstijd is 14.30 uur; de deuren 
van de zaal gaan om 14.00 uur open. 
De SCAU timmert al sinds 1993 aan 
de weg met kwalitatief hoogstaande 
evenementen op het terrein van 
kleinkunst en klassieke muziek
tegen zeer lage toegangsprijzen.
Liefde voor het moeder- of vaderland
Tanya Schaap weet te verrassen met 
haar komische en muzikale 
programma Heimatliebe, waarbij
het publiek Duitse muziek op een 
nieuwe manier leert kennen.

Tanya sleepte enkele jaren geleden 
de stimuleringsprijs van het Lothar 
P��erling Institut in Wuppertal in
de wacht. Ze kreeg hierbij niet alleen 
een prijs, maar ook een taak mee 
naar huis. Vanaf dan wijdt ze haar 
leven aan het opnieuw op de kaart 
zetten van de rijke Duitse muziekcul-
tuur in Nederland. Om haar opdracht 
te kunnen vervullen verhuisde ze 
naar een klein dorpje diep tussen de 
Duitse bergen. Terwijl ze zich midden 
in de Duitse cultuur bevond, werkte 
ze aan haar opdracht. Het harde werk 
werpt zijn vruchten af én omvat een 
breed scala aan muziek: van Bach en 
Marlène Dietrich naar Peter Ma�ay 
en het Palast Orchester.

Muzikale samenwerking
Om het geheel tot een succes te 
maken werkt Tanya voor Heimatliebe 
samen met haar Trio Tango Extremo, 
dat steeds van samenstelling ver-
andert, maar telkens bestaat uit
drie zeer getalenteerde musici.
Marc Bischo� vergezelt haar op de 
piano en met zang, Nils Fischer zingt 
en voegt de drums toe en Marijn van 
der Ven maakt het geheel compleet 
met contrabas en zang. Tanya zelf 
speelt viool en zingt. Daarnaast 
schreef ze alle teksten voor dit 
concert, vanuit achttien verschil-
lende personages.
Zin in een avond Duitse cultuur
ten top? Dan mag je dit niet missen!

Kaartverkoop en informatie
Abonnementen en losse kaarten zijn 
online te bestellen via de website
van de SCAU: www.scau.nl. Er is
nog steeds een keuze-abonnement 
mogelijk van zes of vier activiteiten. 
Dan kost een concert/evenement 
slechts € 14,– of € 16,–! Losse kaarten 
à € 17,50 (jongeren tot en met
16 jaar: € 10,–) zijn ook te koop in
de boekhandels Read Shop (Zijdel-
waardplein) en Bruna (Amstelplein) 
of een half uur voor aanvang bij de 
kassa aan de zaal.

Het concert op 20 oktober 2024 
begint om half drie ‘s middags en 
wordt gehouden in De Schutse te 
Uithoorn; de deuren van de zaal gaan 
om twee uur open.
Toelichtingen bij het programma
en biogra�eën van de musici zijn
te vinden op www.scau.nl.

SCAU presenteert… ‘Heimatliebe’
door Tanya Schaap en Trio Tango Extremo

Regio - In de week van de Palliatieve 
Zorg houden zij een open dag voor 
iedereen die geïnteresseerd is in de 
zorg die zij bieden in het Johannes 
Hospitium in Wilnis.
De deur staat open op zaterdag
19 oktober van 10.00 - 13.00 uur.

U bent van harte welkom in het buur-
huis aan de Vossestaart 2 in Wilnis.
Zij zijn als organisatie trots op hun 
vrijwilligers en medewerkers, die 
iedere dag klaar staan voor hun 
bewoners en hun naasten. Ze hebben 
naast de professionele medische zorg 

Open Huis in het Johannes 
Hospitium in Wilnis

ook vaak behoefte aan extra aan-
dacht, en dat is wat hun vrijwilligers 
kunnen bieden, in de vorm van ‘er 
zijn’. En dat willen ze tijdens hun 
Open Huis aan belangstellenden 
laten zien.

Zo aangenaam mogelijk
Ze denken aan vrijwilligers, die 
samen met een grote groep vrijwil-
ligers hun steentje willen bijdragen 
om op allerlei gebied het verblijf van 
de bewoners zo aangenaam mogelijk 
te maken, en aan eventuele toe-
komstige bewoners en hun naasten 
om te komen kijken hoe het er 
binnen de muren van het hospice aan 
toegaat. Er zijn medewerkers en vrij-
willigers aanwezig om van alles over 
het hospice te vertellen. Over de 
criteria voor opname, maar ook
over het vrijwilligerswerk. Het
gastvrouwenteam bijvoorbeeld is
dringend op zoek naar gastvrouwen. 
Ook in de zorg hebben ze altijd
vrijwilligers nodig, het gaat hier
om zorg rondom het bed. Kortom, 
kom een kijkje nemen op zaterdag
19 oktober, de ko�e staat klaar!

Foto is aangeleverd.

Regio - Op vrijdag 1 en zaterdag
2 november 2024 speelt Toneel-
groep Maskerade ‘Rebecca‘, het 
toneelstuk gebaseerd op de 
beroemde roman van Daphne du 
Maurier.

Mysterieuze landhuis
Het stuk speelt zich af in de jaren 
1920, in het mysterieuze landhuis 
Manderley, waar de jonge, nieuwe 
echtgenote van Maxim de Winter 

zich moet aanpassen aan haar 
nieuwe leven. Ze wordt geconfron-
teerd met de schaduw van Maxim’s 
overleden eerste vrouw, Rebecca,
die nog altijd sterk aanwezig lijkt 
te zijn in het huis. 
‘Rebecca’ is een stuk vol intriges, 
romantiek en geheimen.
Vrijdag 1 en zaterdag 2 november 
2024. Alkwin Theater, Weegbree 55, 
Uithoorn. Aanvang 20.15 uur.
De foyer is open vanaf 19.30 uur.

Toneelgroep Maskerade 
speelt ‘Rebecca’

Foto is aangeleverd.

Regio - Het is weer zover!
Op zondagmiddag 20 oktober orga-
niseert Bridgevereniging De Ronde 
Venen deze maand weer een open 
bridgedrive in De Willisstee te Wilnis. 
Iedereen die graag een gezellig 
partijtje bridge wil spelen is van 
harte welkom. Ook mensen die geen 

lid zijn een bridgeclub en die alleen 
thuis bridgen ontvangen wij graag.
U kunt zich aanmelden door een 
e-mail te sturen naar bridge.drv@
mail.com onder vermelding van 
(beider) naam, e-mailadres en tele-
foonnummer. Ook graag vermelden 
of u een A of B speler bent.

Bridgen op zondagmiddag bij 
Bridgevereniging De Ronde Venen

U ontvangt een bevestiging van de 
inschrijving. Alleen inschrijven is ook 
mogelijk. Er wordt dan een passende 
partner voor u gezocht. Deelname-
kosten zijn € 5,– per persoon, te 
voldoen bij binnenkomst. Er worden 
zes rondes van vier spellen gespeeld. 
De zaal is open om 13.00 uur.
Aanmelden kan tot en met vrijdag
18 oktober.
Organisatie: Bridgevereniging
De Ronde Venen, tel: 06 - 1542 2255.
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Foto is aangeleverd.

Foto’s zijn aangeleverd.

Mijdrecht - Op 1 oktober heeft de 
Zonnebloem afdeling Mijdrecht een 
bijzondere middag georganiseerd
ter gelegenheid van het 75-jarig
jubileum van de Vereniging Zonne-
bloem. De leden genoten van een 
prachtige theatervoorstelling, waarin 
zang en dans samenkwamen met
het ontroerende levensverhaal van 
de Zonnebloem.
De show, gepresenteerd door de 
getalenteerde Joke de Kruijf, wist
het publiek te raken met een spran-
kelende mix van muziek en emotie. 
De voorstelling belichtte niet alleen 
de rijke geschiedenis van de vereni-
ging, maar ook de impact die de 
Zonnebloem heeft gehad op het 
leven van velen. Het was een viering 
van saamhorigheid en de kracht van 
vrijwilligerswerk.

Belangrijke mijlpaal
De leden van de Zonnebloem
afdeling Mijdrecht kijken met veel 
plezier terug op deze bijzondere 
middag en zijn dankbaar voor de 
mogelijkheid om samen te genieten 
van deze unieke ervaring. Het
jubileum markeert niet alleen
een belangrijke mijlpaal voor de 
vereniging, maar ook de voort-
durende inzet van de Zonnebloem 
om mensen met een beperking een 
glimlach te bezorgen.

Met deze voorstelling heeft de 
Zonnebloem zich opnieuw in
het zonnetje gezet, en de afdeling
Mijdrecht kijkt vol enthousiasme uit 
naar de volgende activiteiten die de 
verbinding en vreugde zullen blijven 
bevorderen.

Zonnebloem Afdeling Mijdrecht 
viert 75-jarig jubileum

Wilnis - Plusminus 50 gasten van de 
Zonnebloem Wilnis/De Hoef hebben 
in het kader van ‘De Week van de 
Ontmoeting’ op dinsdag 1 oktober 
een gezellige Muzikale Bingo gehad.
Zangeressen Jenny van Huisstede
en Adrianne Kegley zongen samen
met hun gasten vele oude bekende 
nummers zoals: ‘Het dorp’, ‘Brandend 
zand’, ‘De Zuiderzeeballade’, ‘Una 

Paloma Blanca’ en nog veel meer.
Een aantal gasten viel ook nog in
de prijzen.

CSW bedankt, dat we weer gebruik 
mochten maken van jullie ontzet-
tend gezellige kantine en de hapjes 
en drankjes waren heerlijk. Een 
geweldige middag was het, de 
gasten hebben ouderwets genoten.

Gezellige bingo bij de Zonnebloem

Wilnis - Afgelopen woensdag
2 oktober kon men tijdens ‘De week 
van de ontmoeting’ komen eten in 
Café Stee Inn in Dorpshuis de Willis-
stee in Wilnis. Voor € 10,– per 
persoon werd er een twee gangen 
diner geserveerd bestaande uit 
andijviestamppot met een bal 
gehakt en een lekker dessert.

Groot succes
Vanwege het grote succes gaan ze 
dit maandelijks herhalen. U bent
van harte welkom op woensdag
6 november om gezellig aan te 
schuiven voor een twee gangen 
diner. Heeft u interesse? Meld u dan 
aan bij Simone via 06 - 2748 8285. 

Om 17.30 uur serveren zij het eten. 
Tot ziens in Dorpshuis de Willisstee!

Samen eten is toch veel gezelliger?

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Abcoude - De jaarlijkse korpsavond 
van Brandweerpost Abcoude vond 
woensdag plaats in De Sprong in 

Abcoude. De avond stond eerst in 
het teken van het welkom heten
van nieuwe leden, het uitreiken van 

Diploma’s en jubilarissen op 
Brandweeravond in Abcoude

diploma’s en aandacht voor de jubila-
rissen. Daarna was het tijd voor een 
gezellig samenzijn. Burgemeester 
Maarten Divendal reikte de diploma’s 
en medailles uit.
Postcommandant Rijk van den 
Dikkenberg trapte de avond af met 
een terugblik op het afgelopen jaar, 
waarbij de uitrukken natuurlijk 
centraal stonden. Ook zijn de nieuwe 
aspiranten, Mika en Kick, welkom 
geheten en volgens het gezegde; 
nieuwe bezems vegen schoon,
een bezem overhandigd.
Vervolgens reikte burgemeester 
Divendal de diploma’s uit. Luc Woorts 
ontving het diploma chau�eur/
pompbediener en Seth Goudswaard 
het diploma manschap. Rocha 
Boucher werd in het zonnetje gezet 
vanwege zijn 25-jarig jubileum,
net als Wouter Verbree die 20 jaar
bij de brandweer zit en Simon
Mos 12,5 jaar. Ralph Pepping werd
bevorderd tot hoofdbrandwacht.

De Hoef - Na een zomerstop was er 
op 7 september een grote o�ciële 
feestelijke opening van Repair Café in 
de Hoef, samen met de directeur van 
Tympaan De Baat, Ron Deurloo
en Wethouder Anja Vijselaar. 
Tijdens de o�ciële opening was
er tijd voor ko�e/thee (wat altijd 
gratis geschonken wordt) en deze 

keer ook met een stuk taart.
Er werden genoeg spullen ter
reparatie aangeboden. Dit varieerde 
van een kapot tosti-ijzer, tot een 
laken dat gerepareerd moest 
worden. Tegelijkertijd is ook een 
eerste kledingruilbeurs gehouden.   
Repair Café De Hoef is maandelijks 
op zaterdagochtend. Dus werk je 

Repair Café De Hoef van start door de weeks, dan kan je ook in
het weekend ergens terecht met je 
kapotte spullen.
De komende data zijn: 2 november,
7 december en 1 februari 2025.
Mooi om te zien dat kapotte of
afgedankte spullen zo toch weer
een tweede leven kunnen krijgen.
Zo dragen we met zijn allen volop
bij aan een stuk duurzaamheid in 
deze wereld.

De Ronde Venen - De feestdagen 
naderen, en hoewel velen uitkijken 
naar een tijd vol warmte en gezellig-
heid, is kerst voor sommigen een 
eenzame periode. Om dit tegen te 
gaan, zetten RegioBank en het
Nationaal Ouderenfonds zich in voor 
ouderen die anders de feestdagen 
alleen doorbrengen. Dit jaar organi-

seren zij een feestelijk driegangen 
kerstdiner in samenwerking met
Van der Valk Hotel in Breukelen.
Met het diner hopen de organisaties 
ouderen in de regio een onvergete-
lijke Kerst te bezorgen. Voor € 40,– 
kan al een oudere genieten van het 
diner, waardoor zij ook de warmte en 
saamhorigheid van de feestdagen 

Niemand mag met kerst alleen zijn kunnen ervaren. RegioBank nodigt 
iedereen uit om bij te dragen via hun 
crowdfundingplatform ‘Samen voor 
de buurt’. Met deze actie hoopt de 
organisatie zoveel mogelijk ouderen 
een �jne kerst te bieden. Niemand 
mag immers met kerst alleen zijn.

Wil je helpen? Elke bijdrage maakt 
verschil. Doneren kan via de 
volgende link: https://bit.ly/4gVEPuO.

Amstelhoek - De gemeente heeft per 
1 oktober een woning aan de Amstel-
kade in Amstelhoek tijdelijk gesloten 
op last van burgemeester Maarten 
Divendal. Bij een inval trof de politie 
een grote hoeveelheid drugs en
gereguleerde geneesmiddelen en
een aantal wapens aan. Er zijn twee 
personen aangehouden. De politie 
kwam criminele activiteiten op het 
spoor na een voertuigcontrole, 
waarbij een grote hoeveelheid drugs 
werd aangetro�en. De bestuurder
viel te herleiden tot de Amstelkade
in Amstelhoek. De grote hoeveelheid 

drugs en gereguleerde genees-
middelen en het feit dat drugs werden 
vervoerd, maken het aannemelijk dat 
het perceel bekendstaat in het crimi-
nele milieu en onderdeel uitmaakt van 
een crimineel netwerk. De eigenaar 
verhuurde het betre�ende perceel 
met daarop een woning en een 
schuurtje. De huur is inmiddels ont-
bonden. De sluiting van het pand 
geldt tot 16 december. Burgemeester 
Maarten Divendal: “Om de onge-
wenste naamsbekendheid van het 
perceel binnen het criminele circuit
te doorbreken en om de omgeving te 

Burgemeester sluit pand in 
Amstelhoek na drugsvondst

beschermen is sluiting noodzakelijk. 
Op geen enkele wijze tolereren wij dit 
soort ondermijnende praktijken. De 
veiligheid van onze inwoners staat 
voorop.” Bij ondermijnende criminali-
teit gebruiken criminelen faciliteiten
in de bovenwereld om zaken in de 
onderwereld mogelijk te maken.
Door deze verwevenheid verzwakt 
onze rechtsstaat. Gemeenten, Open-
baar Ministerie en politie trekken 
samen op om ondermijning tegen te 
gaan. Als inwoners of ondernemers 
vermoedens hebben van misstanden, 
kunnen zij deze melden via het
telefoonnummer 0900 - 8844. Of
anoniem via Meld Misdaad Anoniem,
telefoonnummer 0800 - 7000 of
via www.meldmisdaadanoniem.nl.

De Ronde Venen – Raadslid Walter 
Koornneef heeft besloten om de 
fractie van Ronde Venen Belang te 
verlaten en als zelfstandig raadslid 
verder te gaan in de gemeenteraad. 
Hoewel hij de fractie verlaat, blijft hij 
volledig achter het coalitieakkoord 
staan.
“Na veel overwegingen heb ik 
besloten om uit de fractie van Ronde 
Venen belang te stappen, omdat ik 

me niet meer volledig kan vinden
in de richting die de partij op dit 
moment inslaat. Ik blijf echter volledig 
achter het coalitieakkoord staan en 
blijf me inzetten voor de uitvoering 
daarvan. Als zelfstandig raadslid ga
ik samenwerken met de VVD.”
Walter blijft als zelfstandig raadslid 
opereren binnen de gemeenteraad, 
maar kiest ervoor om zijn visie en 
idealen voortaan als zelfstandig 

Raadslid Walter Koornneef 
stapt uit fractie RVB

raadslid, in nauwe samenwerking 
met de VVD, te vertegenwoordigen.
Fractievoorzitter Bart Richter van
de VVD reageert op de keuze van 
raadslid Walter Kornneef: “Het is altijd 
spijtig wanneer een raadslid zich niet 
meer thuis voelt in zijn eigen partij, 
maar wij zijn blij dat Walter als zelf-
standig raadslid met ons wil samen-
werken om uitvoering te blijven 
geven aan het coalitieakkoord.
Zijn kennis en ervaring als raadslid
en ondernemer zijn van grote waarde 
voor de gemeente en haar inwoners 
en ondernemers.”
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Regio - Atletiekvereniging AKU
organiseerde woensdag 2 oktober 
voor de 41e keer de AH Jos van
den Berg scholierenveldloop en
de belangstelling vanuit de scholen 
voor dit prachtige evenement was
dit jaar weer groot. Meer dan 750 
leerlingen, leerkrachten en ouders 
van het basisonderwijs en het
voortgezet onderwijs in Uithoorn/
De Kwakel, het Veenlandencollege 
uit De Ronde Venen, het Amstelveen 
en Keizer Karel College hadden zich 
aangemeld.

De weergoden waren ons dit jaar 
weer goed gezind, het was fris maar 
droog, dus ideaal loopweer. Dat 
zorgde er ook voor dat de vrijwilli-
gers van AKU ’s morgens en op de 
dagen ervoor meestal onder prettige 
omstandigheden alle voorberei-
dingen konden tre�en die nodig
zijn om de parcoursen voor de drie 
afstanden uit te zetten en voor een 
mooie aankleding te zorgen.
Om 14.30 uur stond de eerste groep 
van 75 kinderen van groep 3 klaar 
voor de start en onder groot gejuich 
van alle aanwezigen gingen de 
kinderen mede daardoor als een 
raket van start. De strijd om de eerste 
plaatsen was natuurlijk groot maar 
het was prachtig om te zien dat elk 
kind enthousiast zijn eigen wedstrijd 

liep en onder de aanmoedigingen 
langs de kant probeerde zo snel 
mogelijk over de �nish te komen.
Elke start was weer een belevenis
op zich met een enorme grote groep 
kinderen onder het startdoek die 
gespannen wachtten op het start-
schot. De kinderen van groep 4 
spanden de kroon, meer dan
100 kinderen stonden aan de start.

Wisselbeker voor
winnende scholen
Naast de individuele wedstrijd die
elk kind leverde, was er natuurlijk
de strijd om de wisselbeker voor de 
school. Bij het basisonderwijs door-
brak De Zon uit De Kwakel in 2018
de jarenlange overheersing van De 
Springschans, maar in 2019 en 2021 
was De Springschans weer de 
sterkste. In 2022 en 2023 nam De Zon 
weer het stokje over maar het werd 
steeds duidelijker dat steeds meer 
leerlingen van De Kwikstaart aan de 
start stonden, zij zorgden ervoor dat 
zij vorig jaar op de tweede plaats 
voor De Springschans eindigden. 
Ook dit jaar waren deze drie 
genoemde scholen met een grote 
groep leerlingen vertegenwoordigd 
met tussen de 130 en 140 deel-
nemers. Het werd weer een span-
nende strijd tussen deze drie scholen 
en vooral De Zon en De Springschans 

Scholierenveldloop
geweldig sportief evenement

zaten steeds heel dicht op elkaars 
hielen. Uiteindelijk lukte het De Zon 
met een heel klein verschil De 
Springschans te verslaan en de 
wisselbeker weer mee terug te 
nemen naar De Kwakel.
Het Veenlandencollege, de afgelopen 
vier jaar al winnaar van de wissel-
beker, kwam met een groot aantal 
leerlingen uit Mijdrecht naar 
Uithoorn en had zich met extra
trainingen voorbereid op deze editie 
van de loop. Het Alkwin College 
kwam met minder lopers aan de start 
maar met name in de lagere klassen 
beschikte de school over veel kwali-
tatief sterke lopers en dat betaalde 
zich dit jaar goed uit en dat
betekende dat, toch wel onverwacht, 
het Alkwin College de wisselbeker in 
Uithoorn hield. Dat belooft volgend 
jaar weer een mooie strijd aangezien 
het Veenlandencollege revanche zal 
willen nemen en ook het Thamen-
college dat dit jaar niet veel moest 
toegeven, zal zich volgend jaar 
mengen in de strijd om de eerste 
plaats. Dat belooft dus wat voor 
volgend jaar.

AKU als organiserende vereniging 
kan weer, gelet op de vele positieve 
reacties van alle deelnemers en 
scholen, terugkijken op een zeer 
geslaagd evenement en wil langs 
deze weg alle vrijwilligers bedanken 
voor hun onmisbare inzet en sponsor 
AH Jos van den Berg voor de onder-
steuning van de scholierenveldloop.

Regio - Fortenexcursies saai voor 
kinderen? Echt niet! Forten zijn juiste 
plekken die tot de verbeelding van 
veel kinderen spreken: spannende
en indrukkende locaties met mooie 
verhalen. Vreemd genoeg werden er 
op de forten in de Vechtplassen niet 
of nauwelijks rondleidingen aange-
boden voor een jongere doelgroep. 
Daarom organiseert Natuurmonu-
menten in de herfstvakantie voor het 
allereerst vier gezinsrondleidingen 
op Fort Waver-Amstel.

Mooie verhalen en
handen uit de mouwen
Tijdens de gezinsrondleidingen
op Fort Waver-Amstel luister je niet 
alleen naar de mooie verhalen, maar 
je gaat ook aan de slag met doe-
opdrachten! Kijk door de observatie-
koepel of de vijand eraan komt, 
probeer eens een soldatentoilet en 
ga op zoek naar vleermuizen. Hoe 
kwamen granaten eigenlijk van de 
kruitkamer naar het kanon? Tijdens 
de gezinsrondleiding mag je de 
granaten (replica) zelf naar de juiste 
locatie brengen.

Hoe leefden de soldaten?
Forten zijn imposante gebouwen, 
waar vroeger – tijdens mobilisaties – 
honderden militairen woonden. Op 
Fort Waver-Amstel kun je nog echt 

zien waar de soldaten zich gingen 
wassen, waar ze sliepen en waar ze 
de wacht moesten houden. Maar: 
wat is een waterlinie eigenlijk?
En hoe konden de militairen in
de waterlinie water als wapen 
gebruiken? De fortengids leg
het allemaal uit!

Leuk en leerzaam uitje
in de herfstvakantie
De gezinsrondleidingen zijn speciaal 
bedoeld voor gezinnen met kinderen 
van 8 jaar en ouder. Uiteraard mogen 
ook opa’s, oma’s, ooms, tantes of 
andere avontuurlijke volwassenen
de kinderen begeleiden. Voor zowel 
kinderen als volwassenen is het een 
leuk en leerzaam uitje in de herfst-
vakantie.

Natuurmonumenten
start met fortenrondleiding

Foto is aangeleverd.

Regio - Het tweede concert in de 
serie ‘Zondagmiddagconcerten’, 
zondag 13 oktober, 15.00 uur in de 
Johannes de Doperkerk (Driehuis-
plein, Mijdrecht) met als titel
‘Swingend en Sacraal’ wordt gegeven
door sopraan Ilse van Wuijckhuijsse 
en organist Jan Willems. Hun 
10-jarige zoon Thomas bedient de 
registerknoppen en slaat ook de 
muziekbladen om. Orgelmuziek van 
onder meer Bach, Liszt en Donizetti 
passeert de revue, beginnend met 
één van de grote meesterwerken
van Bach: Fantasia en Fuge in c-moll, 
BWV 537. Sopraan Ilse zingt, begeleid 
door het orgel, muziek van Poulenc, 
Franck en Rota en maar liefst twee 
Ave Maria’s, namelijk van Luzzi en 
Piazolla. Een prachtig concert om uw 
zondagmiddag mee op te luisteren! 

Na a�oop wacht u weer een drankje 
en een hapje in de naastgelegen 
S.e.T. Residentie. Uw vrijwillige 
bijdrage na a�oop van het concert
is voor het goede doel ‘Beleef het 
leven’.

Zondagmiddagconcert:
‘Swingend en Sacraal’

Foto is aangeleverd.

Wilnis – Met veel enthousiasme en 
een gemeenschappelijke inzet heeft 
Golfclub Veldzijde in september
de jaarlijkse ‘Goede Doelenweek’
georganiseerd ten behoeve van 
Logeerhuis Bredius. Dit logeerhuis 
biedt onmisbare ondersteuning aan 
mantelzorgers door tijdelijk zorg te 
bieden aan hun naasten, zodat zij 
even op adem kunnen komen.

Vrijgevigheid
De leden van de golfclub speelden 
gedurende de ‘Goede Doelenweek’ 
diverse wedstrijden, waarbij een deel 
van de inschrijfgelden rechtstreeks 
ten goede kwamen aan het Logeer-
huis. Dankzij de enthousiaste deel-
name en de vrijgevigheid van de 
leden is er een prachtig bedrag 
bijeengebracht dat gebruikt zal 

Golfclub Veldzijde uit Wilnis zamelt geld in
voor Logeerhuis Bredius in Woerden

worden om de diensten van Logeer-
huis Bredius verder uit te breiden en 
te verbeteren. “Golfclub Veldzijde zet 
zich graag in voor haar maatschappe-
lijke rol in de regio”, aldus de voor-
zitter van de golfclub. “Mantelzorgers 
verdienen alle steun, en wij zijn trots 
dat we een bijdrage kunnen leveren 
aan hun welzijn.”
Logeerhuis Bredius speelt een 
cruciale rol in De Ronde Venen en 
Woerden. Het biedt niet alleen tijde-
lijke zorg aan mensen die dat nodig 
hebben, maar ook een welverdiende 
rust voor mantelzorgers die vaak 
onder hoge druk staan.
De ingezamelde fondsen zullen 
helpen bij het verbeteren van de
faciliteiten en het aanbieden van 
extra activiteiten voor de gasten.
Golfclub Veldzijde bedankt de
organiserende wedstrijdcommissies 
voor hun inspanningen en alle
leden voor hun steun. “Samen
maken we een verschil!”
Voor meer informatie over
Logeerhuis Bredius en hoe u kunt 
bijdragen, kunt u hun website 
bezoeken of contact met hen 
opnemen.

Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Op de Aan de Zoom
in Uithoorn is vrijdag aan het eind
van de middag een auto in brand 
gevlogen. De bestuurder reed met 
de auto, toen hij ineens rook en 
vlammen zag. De bestuurder deed 
nog een bluspoging met een brand-
blusser, maar dat mocht niet baten. 

Binnen de kortste keren stond de 
auto in lichterlaaie. De brandweer 
kwam snel ter plaatse en startte met 
de blussing. De brandweerlieden 
konden niet voorkomen dat de auto 
zwaarbeschadigd raakte. Hoe de 
auto spontaan in brand kon vliegen 
is vooralsnog onduidelijk. Door een 
berger werd de auto die middag
afgesleept.

Fikse autobrand

Foto:  VLN nieuws.
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Foto:  Hans van Gelderen.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Tegen één van de kop-
lopers, Nieuw Utrecht, heeft Argon 
vergeten zich te belonen. De pupil
van de week Fadi Lagnaoui gaf nog 
wel het goede voorbeeld maar de
vele scoringsmogelijkheden bleven 
onbenut, zelfs de paal stond nog een 
keer in de weg. Het bleef tot de laatste 
minuut spannend maar beide ploegen 
moesten met een doelpuntloze stand 
(0-0) genoegen nemen.
De eerste acht minuten kon Argon
de wedstrijd eigenlijk al beslissen 
maar het zat niet echt mee. In minuut 
twee passte Sven Beek op Quint Piri 
die vervolgens Justin Schouten 
bediende maar Schouten miste de bal 

voor open doel. Even later pareerde 
doelman Simohamed el Hadouchi
van Nieuw Utrecht een strak schot
van Quint Piri uit de benedenhoek. 
Een minuut later testte Piri de 
doelman opnieuw maar het leverde 
weer niets op. Zo’n tien minuten voor 
rust zagen we opnieuw twee moge-
lijkheden, een vrije trap en een verre 
ingooi verzandden in een overvol 
doelgebied. Daarna nog twee moge-
lijkheden, een volley van Piri ging over 
het doel en Justin Schouten mikte ook 
te hoog bij een afstandsschot.

De tweede helft bleek later het aan-
trekkelijkste gedeelte van de wedstrijd 

Argon vergeet zich te belonen

die begon met een vrije trap van 
Nieuw Utrecht maar doelman Saverio 
Zondag greep in. Twee minuten later 
schoot Sven Beek op aangeven van 
Quint Piri in handen van de keeper en 
zagen een poging Soufyan Moro over 
het Argondoel scheren. Na een leuke 
aanval van Argon over veel schijven 
kwam de bal bij Sven Beek maar hij 
zag zijn inzet via de paal weer in het 
veld stuiteren. Een minuut later knalde 
Quint Piri vanaf tien meter over het 
doel en vlak daarna kopte Justin 
Schouten rakelings voorlangs het
doel van Nieuw Utrecht.
Met nog een kwartier op de klok werd 
Sven Beek vervangen door Emanuel 
Davies. Vervolgens ging Serdar 
Akkanat op avontuur in het straf-
schopgebied van Argon, tussen
twee verdedigers kwam hij ten val.
Scheidsrechter Arlo Hemkes �oot
wel maar gaf Akkanat geel omdat
hij struikelde. Daarna moest Justin 
Schouten zich laten vervangen en 
kwam Teun Gortenmulder in het veld. 
Door het uitvallen van Schouten
was de defensie van Argon enigszins 
ontregeld, er kwamen nog een aantal 
mogelijkheden voor Nieuw Utrecht, 
maar er werd eerst naast geschoten, 
vervolgens voorlangs, maar bij nog 
drie mogelijkheden hield doelman 
Severio Zondag de nul. Zo werd de 
slotfase nog bijzonder spannend 
omdat Argon eerder niet tot scoren 
kwam.

Vinkeveen - Afgelopen vrijdag 
speelde MA1 van Volleybalbal-
vereniging Atalante haar derde 
wedstrijd. Waar eerder al gewonnen 
werd van Spaarnestad (1-3) en VCH 
(0-4), mochten ze eindelijk in de 
eigen Boei hun kunsten laten zien.

Nieuwe trainster
Het team werd de afgelopen jaren 
getraind door Pim Dekker. Aan die 
samenwerking is een eind gekomen. 
Daniëlle van der Horst is de nieuwe 
trainster van het meisjesteam. 
Aangezien Daniëlle zelf moest 
spelen, was Pim bereid om de 
coaching nog een keertje op zich te 
nemen. Dit gaf het team gelegenheid 
hem te bedanken. Dit deden ze niet 
alleen met een cadeau, maar ook 
met winst in de wedstrijd.

Groter dan ooit
MA1 is groter dan ooit; naast de 

negen speelsters (Nienke, Isa, Lisa, 
Maud, Chloë, Renske, Rinske, Lynne 
en Elaine) heeft het team versterking 
gekregen van twee meiden van 
Abcoude: Fieke en Laura.
Deze eerste thuiswedstrijd was het 
hele team compleet en dus stonden 
er elf meiden op het wedstrijdformu-
lier. Met vijf wissels op de bank werd 
er �ink geluid geproduceerd om de 
zes in het veld aan te moedigen.
Dit had zeker e�ect en mede dankzij 
goed serveren, werd Albatros uit 
Amsterdam overklast. Met 25-17, 
25-9, 25-18 en 25-13 was het een 
dikke overwinning en bleven alle
vijf punten in Vinkeveen.
Door deze overwinning is MA1
op dit moment koploper met maar 
liefst vijf punten los. 
De volgende wedstrijd is donderdag 
10 oktober om 19.15 uur. Dan speelt 
het team in De Scheg (Uithoorn) 
tegen buurtgenoot SAS ‘70.

Atalante MA1: dikke winst,
groot team en afscheid trainer

De Ronde Venen - Ook dit jaar speelt 
Badmintonvereniging Kwinkslag uit 
Vinkeveen weer de najaarcompetitie. 
Voor degene die de sport en club 
een beetje volgt, weet misschien nog 
wel dat ze vorig jaar kampioen zijn 
geworden in hun klasse!
Met dezelfde spelers, waaronder 
Jolanda Klinkhamer, Mirjam 
Verbrugge, Marcel Snel en Ton 
Bunschoten, zouden ze ook dit jaar 
wel weer eens hoge ogen kunnen 
gooien. Dit goed ingespeelde team, 
ze blijven ongelofelijk enthousiast
en willen graag laten zien dat 

badminton veel meer is dan een 
campingsport welke je alleen bij 
goed weer kunt spelen.
Elke donderdag speelt het team 
volop en werkt het aan hun conditie 
en slagkracht in De Boei.        
Kijken hoe dat eruit ziet kan altijd, 
even meespelen zou zelfs kunnen.
Het team is overigens redelijk 
begonnen, met als tegenstander 
Apollo uit Putten, na zwaar-
bevochten partijen met een 3- 3
als einduitslag!
De kop is eraf, nu op naar de 
volgende te verdienen punten!

Competitie-team Kwinkslag
begint met een 3-3 gelijkspel

Mijdrecht - De vijfde ronde van de 
competitie werd op maandag 30 
september gespeeld. De kaarten en 
de verdelingen zorgden voor hersen-
krakers. De uitslag is: 1. Greet Vermeij 
& Jopie de Jong 62,96 en Gerard & 
Janny Telling 62,96% en 3. Chris van 
der Wilt & Carla Steenhuis 61,81%.
Een spel leverde zes keer klein slem 
in sans met 1up op en een keer 
6harten met 1up. In een ander spel 
werd ook klein slem harten met 1 up 
gespeeld door paar Richard 
Morssink.

Donderdag 3 oktober is de vierde 
ronde gespeeld. A-Lijn: 1. Truus Groot 

& Bep Schumacher 63,54%, 2. Dick 
Licht & Xandra Visee 58,68% en 3. 
Agnes Kroes & Karla Schmidt 55,56%. 
Hier is het moeilijk om een paar te 
vermelden omdat vaak in spellen 
3sans met 2 of 4ups werd gespeeld. 
5klaveren gedoubleerd werd door 
paar Koopmans gemaakt.
B-Lijn: 1. Paula Kooijman & Koos 
Wieling 64,17%, Gerda van Duren & 
Ineke Siegers 62,50% en Jolanda 
Derksen & Ria de Bree 52,50%. Ook 
hier werd diverse keren 4schoppen 
met 2ups gespeeld. Toch stak 3sans 
met 3ups door paar Reekers er 
bovenuit. Ook de 5harten met 1up 
door paar Wieling mocht er zijn.

Bridgevereniging MijdrechtVinkeveen - Zaterdag 5 oktober was 
er alle reden voor een feestje bij Korf-

balvereniging De Vinken. De Vinken 2, 
gesponsord door Partycentrum

Kampioenschap en promotie 
voor De Vinken 2

De Vink, werd gehuldigd voor het 
behalen van het najaarskampioen-
schap en de bijbehorende promotie 
naar de reserve eerste klasse.
Het kampioenschap werd een week 
eerder al veiliggesteld in een span-
nende uitwedstrijd tegen Synergo, 
die met 17-20 werd gewonnen.
Afgelopen zaterdag kon De Vinken 
het kampioenschap voor eigen 
publiek vieren met een klinkende 
12-4 zege tegen Fiducia. Daarmee is 
het team van trainer/coach Dirk van 
der Vliet nog altijd ongeslagen dit 
seizoen.  
Met deze promotie keert De Vinken 2 
na jaren terug in de reserve eerste 
klasse. “Een mooie beloning voor
het harde werk en een prachtige 
uitdaging voor de jonge spelersgroep. 
We kijken uit naar de uitdagingen die 
ons in het voorjaar te wachten staan 
in de hogere klasse,” blikt Van der Vliet 
alvast vooruit.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
stond in Vinkeveen de ontmoeting 
tussen De Vinken en Atlantis op het 
programma. Voor beide ploegen 
stond er iets op het spel: De Vinken 
wilde de kans op promotie in eigen 
hand houden, terwijl Atlantis verwik-
keld is in de strijd om handhaving en 
de punten ook graag mee naar huis 
wilde nemen. In een wedstrijd die
pas in de tweede helft echt tot leven 
kwam, trok De Vinken aan het langste 
eind door met 16-13 te winnen.
De wedstrijd kwam wat traag op 
gang. De thuisploeg, gesponsord 
door Koeleman Elektro, had het 
verdedigend goed op orde, aan-
vallend startte het wat rommelig en 
was het zoeken. Kansen kwamen er 
wel degelijk, maar lange tijd bleef het 
0-0. Pas na acht minuten opende Zoë 
van Dasler de score uit een vrije bal. 

Ook Atlantis had tijd nodig om de 
korf te vinden, maar wist gelijk te 
maken en uit te lopen naar 1-3.
Pas tegen het einde van de eerste 
helft kwam De Vinken wat los. Bart
de Ruiter benutte een strafworp en 
scoorde van afstand, waarna Levi 
Kroon de thuisploeg vlak voor rust 
met een fraaie doorloopbal op een 
4-3 voorsprong zette.

Na rust schakelde De Vinken een 
tandje bij. Via tre�ers van Levi Kroon, 
Jerom Stokhof, Bart de Ruiter en Zoë 
van Dasler loopt de thuisploeg uit 
naar 9-4. Hoewel de score daarna 
weer even stagneerde, sloeg De 
Vinken in de loop van de tweede 
helft, bij een stand van 14-8, een 
comfortabeler gaatje. O.a. door een 
aantal slimme kansjes en een prach-
tige doorloopbal uit het boekje van 

De Vinken behoudt koppositie 
door overwinning op Atlantis

Jerom Stokhof. Atlantis kwam in de 
slotfase nog wel iets terug, maar het 
verschil was al gemaakt. Met een 
eindstand van 16-13 boekte De 
Vinken een belangrijke overwinning.
“Het was een wedstrijd waarin het 
zoeken was naar de juiste vorm.
Dat is onze kracht: communiceren
en omschakelen. Dankzij teamwork 
hebben we al vaker een wedstrijd 
naar ons toe getrokken, en nu tegen 
Atlantis wederom,” blikt Levi Kroon 
terug op de wedstrijd.
Met deze zege behoudt De Vinken de 
koppositie, met één punt voorsprong 
op naaste concurrent Korbis.
Aankomend weekend wacht de 
beslissende wedstrijd uit tegen 
Reeuwijk, waarin De Vinken het 
kampioenschap in eigen hand heeft. 
Trainer/coach Amel Groos blikt alvast 
vooruit: “Zaterdag wordt het nog één 
keer aanzetten; we moeten alles uit 
de kast halen, ons super goed voor-
bereiden en scherp zijn. Maar, we 
hebben nog over!”

14 inderegio.nl • 9 oktober 2024SPORT








